
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre sociálne veci a bytové otázky zo dňa 14.03.2022 

Program: 
 

1.  Otvorenie 

2. Zhodnotenie úloh od poslednej komisie 

3. Žiadosti o pridelenie nájomných bytov a určenie poradia 

4. Zámer realizácie veterných parkov a doporučenie komisie 

5. Diskusia 

6. Záver 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

1. Predseda  komisie privítal členov, zapisovateľku komisie a otvoril zasadnutie. 
 
2. Zhodnotenie úloh z predchádzajúcej komisie 
Na začiatok informovala zapisovateľka členov komisie o úlohách komisie z predchádzajúceho 
zasadnutia. Pani Jolana Szabóová žiadala o finančnú výpomoc. Členovia komisie a p. Szabóová mali 
osobné stretnutie, na ktorom sa dohodli na nefinančnej pomoci v podobe dovozu darovaného dreva 
od obyvateľov obce. 
 
 
 
3. Žiadosti o pridelenie nájomných bytov a určenie poradia  

Zapisovateľka komisie informovala o novom nájomníkovi v 1- izbovom byte na ulici A. Hlinku 511. 

Novým nájomníkom je pán Ľudovít Vicena (predchádzajúca nájomníčka – Tímea Leššová). Na základe 

zasadnutia komisie boli pracovníčkou obecného úradu žiadatelia o nájomný byt vyzvaní, aby 

vydokladovali svoje príjmy za rok 2021. Po preštudovaní žiadostí (celkovo 8 doručených) do užšieho 

výberu prešli 3 žiadosti. Po ich obodovaní komisia rozhodla, že  po konzultácii so starostom obce 

Močenok navrhne do poradovníka žiadateľa mimo bodovania a to p. Danu Bennárovú, z dôvodu, že 

žiadosť o pridelenie bytu má podanú od roku 2018 a doteraz nebola zaradená do poradovníka, spĺňa 

všetky kritéria, nemá žiadne podlžnosti voči obci a je zamestnaná v penzióne pre seniorov Orlík 

v Močenku, kde pracuje v sociálnej oblasti a svedomito si plní povinnosti. 

Vyhodnotenie poradia: 

1-izbové byty 
P.č. Meno a priezvisko, adresa_    _______________________________ Počet bodov_____________ 
1. Lucia Szabová, Močenok, M. R. Štefánika 465/22                                        149,5 
2. Denisa Gombášová, Močenok, Nitrianska 1303         145,5 
3. Dana Bennárová, Močenok            120 
                                                                                    

4. Zámer realizácie veterných parkov a doporučenie komisie 

Predseda komisie v krátkosti zhodnotil jednotlivé ponuky. Komisia zámer prerokovala a doporučuje 

schváliť zámer realizácie veterných parkov. Poznamenala, že dôležitú úlohu zohráva aj podmienka 

aby vybraná firma mala dostatočné skúsenosti v tejto oblasti a takisto finančná odmena za výstavbu 

veterných parkov na území obce. Komisia konštatovala, že Duslo, a. s.  je živiteľom – 



zamestnávateľom viacerých rodín v obci, no neponúka žiadne výhody, ktoré ponúkajú ostatní 

uchádzači (finančné odmeny). 

 
5. Diskusia 
 
Člen komisie pán Štefan Pistovič poznamenal, že by bolo vhodné uvažovať o doplnení bodovacieho 
hárku na prideľovanie nájomných bytov o osobné bodovanie jednotlivých členov sociálnej komisie. 
Pani Helena Stojková sa prišla informovať o pridelení nájomného bytu. Predseda komisie ju 
informoval o tom, že aktuálne nemá obec žiadny voľný byt a takisto musí splniť kritéria, ktoré sa 
zohľadňujú pri prideľovaní bytov.  
Členovia komisie sa informovali o aktuálnom stave sociálnej bytovky na ulici Rokošova II. 314/71 
a poznamenali, že by bola potrebná aj rekonštrukcia niektorých bytov a spoločných vnútorných 
priestorov. Predseda komisie navrhol, že by s členmi komisie išli osobne skontrolovať stav bytovky od 
poslednej návštevy. 
Členovia komisie navrhli, že by sa za súpisné čísla mali doplniť aj orientačné čísla kvôli lepšej 
orientácii.  
 
6. Na záver predseda komisie všetkým poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Mgr. Veronika Chudová                                             Ing. Jozef Šuvada 
V Močenku, 14.03.2022                                                              predseda komisie 


